

## السيرة العلمية

بِسَعَادِ مَاهِرِ مَحِيلِ مَرْعِيِ الْبَدْرِيِّ : \_\_\_\_\_

الشهادة: ماجستير لغة انكليزية : \_\_\_\_\_

اللغة الانكليزية / الأدب الأنكليزي/ المسرح : \_\_\_\_\_

البريد الإلكتروني: basaadcom@yahoo.com

مجال التدريس:

### ➤ الدراسات الأولية:

• 2010:

1. دورات محادثة باللغة الانكليزية

• **2011:** الانكليزية العامة لطلبة الدراسات الأولية (قسم علوم الحياة، المرحلة

(

• **2012:**

1. الانكليزية العامة لطلبة الدراسات الأولية (قسم علوم الحياة، المرحلة الثانية)

2.

• **2013:** الانكليزية العامة لطلبة الدراسات الأولية (قسم علوم الحياة، المرحلة

الثانية)

• **2014:**

1. الانكليزية العامة لطلبة الدراسات الأولية (قسم علوم الحياة، المرحلة الأولى)

2. ليزية

• **2015:**

• الانكليزية العامة لطلبة الدراسات الأولية (قسم علوم الحياة، المرحلة الأولى) (قسم الكيمياء، المرحلة الأولى والثانية)

• **2016:** الانكليزية العامة لطلبة الدراسات الأولية (قسم علوم الحياة، المرحلة الأولى والثانية)

### ➤ الدراسات العليا:

• 2010: الانكليزية العامة لطلبة الدراسات العليا (قسم الكيمياء وعلوم الحياة).

• 2011: الانكليزية العامة لطلبة الدراسات العليا (قسم الكيمياء وعلوم الحياة).

• 2012: الانكليزية العامة لطلبة الدراسات العليا (قسم الكيمياء وعلوم الحياة).

• 2013: انكليزية العامة لطلبة الدراسات العليا (قسم الكيمياء وعلوم الحياة).

• 2014: الانكليزية العامة لطلبة الدراسات العليا (قسم علوم الحياة).

• 2015: الانكليزية العامة لطلبة الدراسات العليا (قسم علوم الحياة، الكيمياء، الفيزياء، الرياضيات).

• 2016: الانكليزية العامة لطلبة الدراسات العليا (قسم علوم الحياة، الكيمياء، الفيزياء، الرياضيات).

علوم الحياة، الكيمياء، الفيزياء، الرياضيات).

### الأهتمامات البحثية:

• بحث قيد الأعداد بعنوان ( الحلم الأمريكي في مسرحية هانسبري "زبيبة في الشمس").

• بحث قيد الأعداد بعنوان (مواجهة التاريخ في مسرحية لوري باركس "مسرحية أمريكا").

أمريكا").

### النشريات:

• \_\_\_\_\_:

• \_\_\_\_\_:

1. تراجيديا آرثر ملر كما هي متجلية في مسرحيته المأساوية "البوتقة".

2. شعور أونيل بالغبرة الاجتماعية واليأس من خلال تجربة "يانك" في مسرحية القرد كثيف الشعر.

3. العنف النفسي البيتي ضد المرأة كما تجلته في مسرحية سوزان كلاسبيل "التوافه".

4. الأضطهاد المزدوج للمرأة السوداء في مسرحية سوزان لوري باركس "في الدم".

5. انتقاد قوات حفظ السلام في مسرحية هارولد بنتر "الأحتفال".

\_\_\_\_\_:

### عضوية الهيئات المحلية والدولية:

1. منظمة تيسول عراق.

2. عضوة في لجنة تطوير المناهج/ وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.

3. عضوة في جمعية المترجمين العراقيين.

4. عضوة في لجنة متابعة الأمتحان التنافسي/ وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.

5. عضوة في هيئة تحرير مجلة بغداد للعلوم كمقوم لغوي/ كلية .

## **Academic Biography**

**Name:** Basaad Maher Mhayyal Al-Badry

**University:** Baghdad University

**Educational Qualification:** M. A.

**Specialty:** English Literature /Drama

**E-mail:** [basaadcom@yahoo.com](mailto:basaadcom@yahoo.com)

**University Teaching:**

➤ **Undergraduate:**

- **In 2010:** 1.TOEFL Sessions 2. Conversation Sessions
- **In 2011:** General English for Undergraduate Students (Biology Department, 1<sup>st</sup> Classes).
- **In 2012:** General English for Undergraduate Students (Biology Department, 2<sup>nd</sup> Classes).
- **In 2013:** General English for Undergraduate Students (Biology Department, 2<sup>nd</sup> Classes).
- **In 2014:** General English for Undergraduate Students (Biology Department, 1<sup>st</sup> Classes).
- **In 2015:** General English for Undergraduate Students (Biology Department, 1<sup>st</sup> Classes & Chemistry Department, 1<sup>st</sup> and 2<sup>nd</sup> Classes).
- **In 2016:** General English for Undergraduate Students (Biology Department, 1<sup>st</sup> Classes and 2<sup>nd</sup> Classes).

➤ **Postgraduate:**

- **In 2010:** General English for Post-Graduate Students (Biology & Chemistry Departments)
- **In 2011:** General English for Post-Graduate Students (Biology & Chemistry Departments)
- **In 2012:**
  1. General English for Post-Graduate Students (Biology & Chemistry Departments)
  2. TOEFL Sessions
- **In 2013:** General English for Post-Graduate Students (Biology & Chemistry Departments)
- **In 2014:**
  1. General English for Post-Graduate Students (Biology Department)
  2. English Proficiency Sessions
- **In 2015:** General English for Post-Graduate Students (Biology, Chemistry, Physics, and Math Departments)
- **In 2016: For The 1<sup>st</sup> Course:** General English for Post-Graduate Students (Biology, Chemistry, Physics, and Math Departments)

•

**Research Interests:**

1. American Dream in Lorraine Hansberry's *A Raisin in the Sun*.
2. Confronting History in Susan Lorie Parks's *The America Play*.

**Publications:**

➤ **Books:** None

➤ **Journals:**

1. Arthur Miller's Tragedy as Reflected in *The Crucible*.
2. O'Neill's Sense of Social Alienation and Despair as Seen Through the Experience of "Yank" in *The Hairy Ape*.
3. Psychological Domestic Violence against Woman as Reflected in Susan Glaspell's *Trifles*.
4. Double Victimization for Black Woman in Susan Lori Parks's *In the Blood*.
5. Criticizing "Peace Keepers" in Harold Pinter's *Celebration*.

**Patents:** None

**Memberships:**

1. A formation member in TESOL Iraq Organization.
2. A member in The Committee of Developing English Curricula that is related to the Ministry of Higher Education and Scientific Research.
3. A member in the Iraqi Translation Committee.
4. A member in the Committee to Follow-up Competitive Exam for postgraduate applicants/ Ministry of Higher Education and Scientific Research.
5. A member in the Editing Staff of Baghdad Journal for Science as a linguistic reviewer at College of Science for Women.